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 החלטות שנתקבלו בישיבת מליאת בינ"ה

 2013בדצמבר  17בישיבתה בתאריך 
 

 שונות .1

 לסדר היום( 2)סעיף  

 

 השתתף בשמו ובשם חברי בינ"ה  , מה שלמה אביטן,"היו"ר בינ 

תנחומים  מות אחותו.על בצערו של החבר מיכאל כוכבי 

 למשפחה, שלא ידעו עוד צער.

 

יו"ר בינ"ה בירך בשמו ובשם חברי בינ"ה את החבר פיני קבלו  

 על הולדת נכדו, איחולי מזל טוב.

 

 דות בינ"הנוכחות חברי בינ"ה בישיבות בינ"ה ובישיבות וע   

ן כי בסוף השנה יוגשו לראשי הסיעות דוחות יו"ר בינ"ה                  ציי

מרוכזים בדבר נוכחות חברי בינ"ה בישיבות בינ"ה ובישיבות 

ועדות בינ"ה, ובנוסף ישלחו מכתבים לחברים שלא נכחו 

 בישיבות שאליהן זומנו.

 

 ם בתקנון בינ"היבנוסף, היפנה היו"ר לסעיפים הרלוונטי 

 .נעדרים מהישיבותהלחברי בינ"ה המתייחסים 

 

 

 

 

 



 
 
 

  17.12.2013                                                                  ישיבת מליאת בינ"ה    
 
 

4 

 2014אישור תקציב ההסתדרות לשנת .         2

 בסדר היום( 1)סעיף  

 

בפני חברי מנכ"ל אגף משק וכספים הציג מר ישראל אפרת,  

 יב.את עיקרי התקצהמליאה 

 

התקציב בא לידי ביטוי בכמה מר אפרת הדגיש בדבריו כי  

 500 -)למעלה מהגדלת מחזור הפעילות, : ם עיקרייםנושאי

ו, (מיליון שקל מצד שני שמרנות קיצונית בכל מצד אחד, 

 .תחום ההוצאות

 

, יו"ר ההסתדרות התייחס בדבריו לתקציב   מר עופר עיני

ההסתדרות באומרו, בין היתר, כי מדובר בתקציב ראוי, 

צורכי תקציב מאוזן, שנותן מענה עד כמה שניתן כמעט לכל 

 ההסתדרות.

 

ן כי לשמחתו הכנסות ההסתדרות גדלות כתוצאה   מר עיני ציי

 מהצטרפות חברים חדשים.

 

מר עיני הודיע כי בכוונת ההסתדרות להקים מועדון צרכנות  

 לחבריה.
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